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Gericht aan GS/gedeputeerde Klaas Kielstra 

 De Rijksdienst voor Ondernemend Nederland (RVO) heeft 
onlangs een rapport gepresenteerd met als titel: Krimp in 
geïnstalleerd windvermogen op land. Belangrijkste conclusie 
daarvan is dat bij ongewijzigd beleid de doelstelling van 6000 
MW opgesteld vermogen aan windenergie op land in 2020 
niet wordt gehaald. De RVO verwacht dat Fryslân bij 
ongewijzigd beleid in 2020 142 MW te kort komt. 
Op 16 november stelde de ChristenUnie schriftelijk vragen 
over de uitkomsten van het rapport. U beantwoorde deze 
vragen op 5 december. In de Tweede Kamer stelde D66 ook 
vragen over de uitkomsten van het rapport op 17 november. 
De antwoorden uw college en die van de minister geven 
aanleiding tot de volgende vragen:  

Vraag / Vragen 1. In antwoord op vragen in de Tweede Kamer over het 
rapport van de RVO ‘Krimp in geïnstalleerd 
windvermogen op land’ zegt minister Kamp dat er op 
1 december 2016 bestuurlijk overleg is gevoerd met 
de provincies over het behalen van de doelstelling 
voor wind op land. Wat is de uitkomst van dit 
overleg?  

 2. In antwoord op schriftelijke vragen van de 
ChristenUnie toont u een rekensom waarin u stelt dat 
er sprake is van 24 MW aan krimp in het opgestelde 
vermogen. Dat is volgens u gecompenseerd met 
extra opgesteld vermogen op land. De RVO noemt 
142 MW kwetsbaar voor ongewenste sanering. Hoe 
verklaart u dat grote verschil?  

 3. Wat is het risico voor Fryslân als er sprake is van 
meer krimp dan u op dit moment stelt? 

 4. In het rapport zegt de RVO dat in Fryslân geen 
herstructureringsbeleid wordt gevoerd. Daarnaast 
concludeert de RVO dat één op één vervanging van 
molens nagenoeg onmogelijk wordt gemaakt doordat 
nieuwe molens nauwelijks van de oorspronkelijk 
vergunde specificaties mogen afwijken. Welke 
beleidswijziging is nodig om mogelijk te maken dat 
het wel rendabel is molens te vervangen?  

 5. Wat is het worst-case scenario als de komende jaren 
blijkt dat de cijfers van de RVO kloppen en Fryslân 
meer opgesteld vermogen moet toestaan op land? 

 6. Welke mogelijkheden ziet u in dat geval om alsnog 
aan de afspraak te voldoen voor 530,5 MW op land? 

 7. In antwoord op onze schriftelijke vragen zegt u met 
het Rijk in gesprek te zijn om verdere afspraken over 
duurzame energiedoelstelling niet in opgesteld 
vermogen maar in Petajoules te maken. Dat geldt 
echter pas na 2020. In hoeverre heeft dit te maken 
met de veronderstelde krimp in het opgestelde 
vermogen en de maatregelen die daarvoor genomen 
moeten worden? 
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